
Pabianice, dnia 27 grudnia 2019 r.  

 
Pan 
Piotr Różycki 
radny 
Rady Miejskiej w Pabianicach 
 

 
Odpowiadając na Pana interpelację z dnia 2 grudnia 2018 r. informuję, że zgodnie z delegacją 

zawartą w art.21 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. Rada Miejska powołała stałe komisje do określonych 
zadań w ilości, jaką uznała za niezbędną do realizacji zadań statutowych. Pragnę jednocześnie 
nadmienić, że nowelizacją ww. ustawy wprowadzono obowiązek powołania dodatkowej Komisji Skarg 
Wniosków i Petycji. 

W kwestii ewentualnych oszczędności związanych z funkcjonowaniem Rady i przeznaczeniem 
ich na cel społeczny, pragnę zwrócić uwagę, że każdy z radnych, również Pan, może w sposób dowolny 
decydować o przeznaczeniu swojej diety. W związku z tym nic nie stoi na przeszkodzie, aby przekazał 
Pan swoją dietę na wspomniane w interpelacji Forum Odpowiedzialnych Pabianiczan z przeznaczeniem 
na realizację zadań realizowanych przez stowarzyszenie. 
 

       z poważaniem 
 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Pabianicach 

 
/-/ Krzysztof Rąkowski 


